Principal Letter



Newton Bayside Kindergarten, Suzhou Add: Ling Long St1#,SIP,Suzhou,Jiangsu,PRC. Tel:0512-62550855 工业园区新纽顿玲珑湾幼儿园 地址: 苏州工业园区玲珑街 1 号

Principal Letter Sep 28th, 2018.

Dear parents and children,

The hot Summer has passed and the cool Autumn is settling in. We have been enjoying very nice weather lately which has provided more outdoor play for the children. Playing outside is important for children's exercise and health, and it is something they all happily enjoy. There is a saying you may know about changing weather that says "In the Spring put on warm clothes, and in the Autumn wear less clothes". Please do not overdress your children. It is good for their body systems to adjust accordingly to the weather changes. Please take your children outdoors more during this lovely season so they can enjoy the Autumn nature including yellow leaves, dragonflies, butterflies and insects.

In recent good news, after our years of experience in eco-environment education, we have been recognized with support from the society. The Suzhou television broadcasting company featured a special report on September 19th 2018 about our eco-system and sustainability initiatives. We have put a link on our website, so please visit http://www.internewton.com/llw/ and check our recent news to watch the full interview. We hope that this achievement helps to encourage our families and people in the community.

Also this month we held parent meetings for both departments. These meetings are a thoughtful way for parents to learn more about their child at kindergarten including their relationships with friends and teachers and the topics they are studying. We additionally held our first of the three class photos taken throughout the year (Autumn class photo, Christmas class photo, and Spring class photo). This activity is a good way to capture kindergarten memories that can be cherished for years to come.

This year, we have more and more parents drive cars or ride e-bikes to school. Due to limited parking lot space and waiting time, I suggest you walk to school if you live in the Bayside neighborhood or nearby. This will help to lessen the traffic around the kindergarten and is good exercise for children.

Here are reminders for the big events in October:

September 29th to October 7th, national holiday October 16th to 17th, Autumn field trip if weather permits. October 23rd to 26th, sports day. Detailed notice will be sent later.

Have a fun national holiday! Enjoy!

Ms. Joanne

Newton Bayside campus principal and all staff September 28th, 2018

Principal Letter



Newton Bayside Kindergarten, Suzhou Add: Ling Long St1#,SIP,Suzhou,Jiangsu,PRC. Tel:0512-62550855 工业园区新纽顿玲珑湾幼儿园 地址: 苏州工业园区玲珑街 1 号

园长致家长的一封信 2018年9月28日

亲爱的各位家长们、小朋友们:

酷热的夏天已经过去,天高气爽的秋天已经来啦!在空调房里呆了一夏天,如此舒适的气温和天气最适合让孩子们到户外玩耍了,每天满幼儿园各个活动场地都看到孩子们玩耍游戏的身影真的是很美的风景呢。虽然渐渐凉了,但是俗话说"春捂秋冻"还是非常有道理的,也希望家长们为孩子选择厚薄合适的园服,不要一下给孩子们穿得过厚,让孩子们逐渐适应天气的变化,也为各自机体做好对抗冬天寒冷的准备,从而提高自身的抵抗力。我也建议家长们在这么美好的季节里,多带孩子们走进大自然,去感受大自然中的美-----渐渐变黄的树叶、秋天的各种果实、以及探索秋天的昆虫等等。

还有一个好消息告诉大家,我园的环保特色教育实施多年,也渐渐得到了许多人的认可和支持,在 2018 年 9 月 19 日苏州三套文化生活频道的教育新闻里,对我园的环保和自然教育也做了专项的报道。相关视频链接我们已经放在幼儿园的网站上了,家长们可以登录我们的网站查看: http://www.internewton.com/llw/。我们也希望能让更多的孩子和家庭行动起来,参与我们的环保和自然教育,从身边的环保小事儿做起。

这个月,国内部和国际部分别采用了不同的形式召开了学期初家长会,家长们了解到了更多孩子在园的学习和 生活、以及与人交往的情况以及本学期的重要活动和安排。本月孩子们还拍摄了班级集体照。本学期开始,每年 我们将为孩子们拍摄三次集体照,秋季、春季和圣诞照。不仅记录孩子们在集体中的成长过程,也可以让孩子们 在多年后拿着集体照时还能回忆起自己童年时的小伙伴。

本学期,我们也发现驾车和电瓶车来园的家长越来越多了,幼儿园停车场车位有限,家长们等待的时间也较长。建议居住在玲珑湾及周边小区的孩子们绿色出行。带着孩子步行来上学,不仅减少拥堵时间对孩子来说也是很好的锻炼。

最后将10月的重要事项跟大家做一个提醒:

9月29日——10月7日: 国庆假期

10月16日——10月17日:分别为国际部和国内部的春游活动(如遇雨天或严重雾霾,将延期举行)

10月23日——10月26日: 秋季亲子运动会,我们将分部门和年级分场进行,每场运动会的具体举行时间将依据 天气情况另行通知。

祝大家假期愉快!享受美好的假期亲子时光!

新纽顿玲珑湾幼儿园园长 杨娟及玲珑湾全体成员

2018年9月28日